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Commissieleden 
Marco Godwaldt 
Annemiek Linting (tevens bestuurslid namens de TC)  
 
Nog steeds zouden we heel graag een derde lid aan de Technische Commissie toe willen 
voegen. Dit jaar hebben we voor het organiseren van de kaderbijscholing hulp gehad van 
Gerdien Kok, waarvoor dank! 
 
Algemeen 
Nadat de zwembaden eind november 2021, vanwege de Corona-maatregelen, waren 
gesloten, konden we op 17 januari weer starten met onze zwemlessen. 
De douches en kleedkamers waren in principe open, echter was 1,5 meter afstand wel 
verplicht. Doordat dit voor de Alphense Watervrienden niet te hanteren viel, heeft het bestuur 
besloten de douches en kleedruimtes gesloten te houden en de kinderen zichzelf aan de 
badrand te laten omkleden. Tevens dienden de kaderleden en leden vanaf 12 jaar en ouder 
in het zwembad een mondkapje te dragen. Tijdens (het geven van) de lessen mocht deze 
wel af. Ouders mochten in principe het bad niet betreden. Wanneer dit om medische 
redenen wel noodzakelijk was dienden zij een Coronatoegangsbewijs en identiteitsbewijs te 
tonen. Ditzelfde gold voor de volwassen zwemmers. 
 
Deze situatie heeft tot eind februari geduurd waarna alle maatregelen in het zwembad zijn 
komen te vervallen. Tot onze grote opluchting zijn er de rest van het jaar geen beperkende 
maatregelen meer geweest en hebben we onze lessen als vanouds vorm kunnen geven. 
 
De TC heeft aan het begin van het jaar, afhankelijk van de op dat moment geldende Corona-
maatregelen, het Protocol Verantwoord Zwemmen aangepast. Vanaf maart was het protocol 
niet meer van toepassing. 
 
Verslag van de activiteiten in 2022 
Aangezien alleen aan het begin van 2022 er sprake was van beperkende maatregelen heeft 
de TC veel activiteiten weer als vanouds op kunnen pakken. 
 
Zo is er weer in maart, juni en november afzwemmen voor A-, B- en C-diploma geweest. 
Waarbij ouders en familie weer als toeschouwers aanwezig mochten zijn.  
 
In november is het diplomazwemmen eenmalig, wegens pakjesavond en de 
Sinterklaasviering kwam dit het beste uit, in zwembad De Hoorn georganiseerd. Doordat hier 
geen tribune is en het publiek aan de rand van het bad plaats dient te nemen heeft de TC 
hierbij wel een restrictie van twee toeschouwers per afzwemmer moeten instellen. 
Desalniettemin was het erg druk in het bad en geniet het de voorkeur het afzwemmen voor 
deze drie diploma’s voortaan weer in AquaRijn te organiseren. 
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Voor de zwemvaardigheidsdiploma’s is er in april en december afgezwommen. 
 
Doordat er weer meerdere keren diplomazwemmen is geweest, zijn er logischerwijs (veel) 
meer diploma’s uitgereikt dan in 2021.  
Namelijk 268: 
 

Diploma Aantal diploma’s uitgereikt 

Diploma A 104 

Diploma B 83 

Diploma C 43 

Survival 1 18 

Survival 2 2 

Zwemvaardigheid 1 13 

Zwemvaardigheid 2 4 

Zwemvaardigheid 3 1 

 
Alle geslaagden nogmaals van harte gefeliciteerd! 
 
EHBO 
De jaarlijkse EHBO-herhaling via BHV van Staveren heeft dit jaar wel weer op grotendeels 
vertrouwde wijze plaatsgevonden. Op 1 oktober hebben negen kaderleden hun EHBO weer 
up-to-date gekregen, twee kaderleden hebben besloten hun diploma te laten verlopen. 
Andere kaderleden die in het bezit zijn van een geldig EHBO- of BHV-diploma, houden deze 
buiten de vereniging om bij. 
Hiernaast hebben vier kaderleden in november hun EHBO-diploma behaald. Er is nog een 
vijfde geïnteresseerde, echter was het voor haar wegens werkzaamheden niet mogelijk 
aanwezig te zijn bij de cursus. Zij gaat waarschijnlijk in 2023 bij een andere vereniging haar 
EHBO alsnog behalen. 
 
Kijklessen 
In oktober zijn voor het eerst sinds de Corona-periode weer kijklessen georganiseerd. 
Aangezien de tribune in AquaRijn tijdens reguliere zwemlessen gesloten is, is er nu zowel op 
de maan- als woensdagavond een kijkles. 
 
Gepoogd is in mei een kaderbijscholing te organiseren. Echter was het niet mogelijk 
badwater te huren. Uiteindelijk heeft de kaderbijscholing plaats gevonden op 
woensdagavond 30 november. De zwemlessen voor de leden zijn hierdoor deze avond 
komen te vervallen. 
 
De bijscholing is georganiseerd en gegeven door de organisatie ‘Met Succes op Zwemles’. 
Het was een inspirerende avond met een grote opkomst aan kader. Het kader heeft positief 
gereageerd op de bijscholing. Vanuit ‘Met Succes op Zwemles’ werd het compliment 
gegeven dat de Alphense Watervrienden een hechte groep vrijwilligers heeft. 
 
Dit jaar heeft de NRZ besloten ook de Zwemvaardigheidsdiploma’s aan te gaan passen en 
onder de Licentie te laten vallen. Zij zijn hiervoor gestart met de Snorkel-diploma’s. Wanneer 
wij nog snorkellessen aan willen beiden zullen we hiervoor opgeleide kaderleden moeten 
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hebben, tevens moeten de examinatoren een speciaal examen doen om af te nemen. 
Helaas zijn er geen kaderleden bereid gevonden de korte opleiding te volgen. 
Dit betekent dat wij vanaf dit jaar geen snorkellessen meer aan kunnen bieden aan de leden. 
 
In 2022 heeft de TC de eigen materialenruimte in ‘Aquarijn’ en het materiaal in de 
rolcontainers in ‘De Hoorn’ niet aangevuld. 
 
Kaderleden 
Zeker op de woensdagavond hebben een aantal kaderleden besloten (tijdelijk) te stoppen. 
Hierdoor is het aantal kaderleden op de woensdag vrij krap te noemen. De TC heeft samen 
met Marc van Arkel en Bonita Spaan gebrainstormd hoe dit eventueel op te kunnen lossen. 
Veel van de mogelijke oplossingen waren in het verleden al uitgeprobeerd. De mogelijkheid 
is besproken alle lessen naar één avond in zwembad AquaRijn te verplaatsen. Hiervoor is, 
door Cathy van Steijn, een enquête ontwikkeld, welke tijdens de kaderbijscholing is 
toegelicht aan de kaderleden en vervolgens uitgezet. Hieruit is onvoldoende draagvlak voor 
dit idee gekomen. 
 
Stage 
In het najaar heeft er een stagiair van de HALO zijn zwemstage bij ons gelopen. Dit is van 
beide kanten positief verlopen, waardoor we onszelf aangemeld hebben bij de Haagse 
Hogeschool als stage-adres. Helaas is deze stagiair na zijn stage niet actief gebleven als 
vrijwilliger. 


